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دختران مجرد با توجه به کمبود پسر مجرد در ایران با مسلمانان و شیعیان ازدواج کنند| کسی سقط جنین انجام نمی دهد مگر

آنکه روانی یا جنایتکار باشد.

رئیس کمیسیون طرح حمایت از خانواده و جوانی جمعیت؛ 

  
امیرحسین بانکیپور، رئیس کمیسیون مشترک طرح حمایت از خانواده و جوانی جمعیت مجلس شورای اسلامی و سر لیست

نمایندگان اصفهان گفت:

بحران پیری جمعیت تا ۱۵۰ سال دست از سر ایران برنخواهد داشت.

به گزارش اسپادانا خبر، او در گفت و گو با ایسنا اظهار داشت:

این طولانیترین بحران تاریخ با ابعاد مختلف اجتماعی، تربیتی، سیاسی، امنیتی، سلامت و اقتصاد است و میتوان اسم آن را
«ابر بحران پیری جمعیت» گذاشت که برای آینده بسیار هولناک است. امروز میانگین تولد اولین فرزند هفت سال بعد از عقد

اعلام شده و این خیلی بد است. روی هم دو میلیون و ۱۰۰ هزار نفر مجرد ۳۰ تا ۵۰ ساله وجود دارد که اگر بخواهند طبق عرف
ازدواجها با فردی متوسط پنج سال بزرگتر از خود ازدواج کنند این تعداد پسر مجرد وجود ندارد. بیشترین نگرانی ما مخصوص
این گروه سنی از جمعیت است وگر نه نگرانی برای دختران ۱۶ تا ۳۰ سال که عموماً با پسران ۲۰ تا ۳۵ سال ازدواج میکنند

چون نسبیت وجود ندارد. برای این گروه دو پیشنهاد وجود دارد؛ اول ازدواج هم سالان است به این مفهوم که بنا به گفته
روانشناسان که پایبند به این مسئله هستند که سن شناسنامهای ملاک تصمیم نیست بلکه ملاک سن ظاهری و عقلی افراد

است. افراد به ازدواج همسالان که از گذشته نیز وجود داشته و اتفاقاً ازدواج موفقی هم است روی بیاورند. دختر حتی
میتواند با فردی یک یا دو سال کوچکتر خود نیز ازدواج کند به شرط آنکه شکسته نشده باشد و نشاط خود را حفظ کرده

باشد. توصیه دیگر هم میتواند ازدواج بینالمللی باشد به این معنی که این قشر از دختران مجرد با توجه به کمبود پسر مجرد
در کشور با مسلمانان و شیعیان علاقهمند به ایران ازدواج کنند مثلاً جوانانی در جامعه المصطفی. بعضاً افرادی که به عشق
ایران و اسلام در کشور و از ملیتهای آمریکایی، اروپایی و آفریقایی و آسیایی هستند آنقدر عاشق یادگیری اسلام و دین و

تشیع هستند که حتی بعضاً جایگاه ویژه خود در کشورهای مبدا را هم ترک کرده و به ایران آمدهاند. در این افراد آنچنان تعلق
 اعتقادی بالا است که مسئله فرهنگ را تحتالشعاع خود قرار میدهد.

او گفت:

روانشناسان برای سن شناسنامهای موضوعیت زیادی قائل نیستند حتی یک فرد استخوان خرد کرده هم نمیتواند برای ازدواج
سن خاصی به شما معرفی کند. مسئله رسیدن به بلوغ فکری و عقلی است. ممکن است یک دختر در ۱۶ سالگی به سن عقلی

رسیده باشد یا یک دختر در ۲۴ سالگی به این بلوغ نرسیده باشد البته افراد پیش از ازدواج هیچ وقت به بلوغ کامل نمیرسند،
بلوغ مد نظر بهصورت نسبی است اما باید توجه داشت که رسیدن به بلوغ عقلی زمان زیادی نمیبرد. اگر یک دختر ۱۶ ساله

خود و خانوادهاش مصمم به ازدواج او باشند،با یک برنامهریزی یک ساله میتواند به بلوغ عقلی قابل قبول دست یابد. بلوغ
جنسی برای دختران و پسران در سن ۱۲ یا ۱۳ سال اتفاق میافتد و این بلوغ شرط لازم است اما شرط کافی نیست. باید فرد

به یک حد نصابی از بلوغ فکری و اجتماعی رسیده باشد و البته با تربیت درست حاصل میشود البته تربیت طولانی مدت نیاز
نیست با یک برنامه تربیتی یک ساله فرد میتواند واجد این نوع از بلوغ شود.
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وی اظهار داشت:

حرمت سقط جنین در کشور پایین آمده است. جنین یک آپاندیس نیست که عمل شود، تصمیم درباره این است که یک انسان
کشته شود یا زنده نگه داشته شود. با این نگاه کدام پدر یا مادری حاضر میشود حیات را از فرزند خود بگیرد؟ آن وقت دیگر

این تعداد بچه کُشی در رحم مادر اتفاق نمیافتد. مراکز بهداشت در سالهای اخیر از واژههایی مثل فسخ بارداری به جای
سقط استفاده میکردند، این یک پیام غلط است، این یک مسئله عادی و طبیعی نیست، این به معنی کشتن یک انسان است و

اگر با این چشم به مسئله نگاه شود، دیگر کسی حاضر نمیشود سقط جنین انجام دهد مگر آنکه روانی یا جنایتکار باشد و
شاید از بین یک میلیون نفر فقط یک نفر چنین کاری انجام دهد.

او گقت:

یک سناریو بود تا مردم تحریک شوند. افرادی که زمینه این صحنهسازی و تشویش افکار  فرم و نحوه رها شدن کودک در تهران
عمومی را فراهم کردند تحت پیگرد قانونی قرار گرفتند.

 

امیرحسین بانکی پور در جلسه علنی مجلس در واکنش به اعتراض نمایندگان به صحبتهایش درباره ”ازدواج بین المللی“ گفت:

جز انسانهای بزرگوار کسی حرمت زن را رعایت نمی کند و جز انسانهای پست کسی به زنان اهانت نمی کند. همه ما مجلسی
ها میدانیم رسانه های معاند سخنان به خصوص سخنان نمایندگان را تقطیع می کنند و به تخریب مجلس می پردازند. از

نمایندگان مجلس که خودشان زمانی قربانی تقطیع شده اند انتظار دارم هر وقت در پیامکی اظهارنظری را می خوانند ابتدا
صحبتهای کامل طرف مقابل را شنیده و بعد قضاوت کنند. صبحتهای من در یک محیط علمی و آکادمیک بود آن جا ضمن تحلیل

آماری تاکید کردم که بحث رسانه ای نیست و مربوط به حوزه نظری و صاحب نظران است. گفتم آمارهای غلطی در جامعه
مطرح شده که باید اصلاح شود از جمله اینکه این آمارها می گوید تعداد زنان ما بیشتر از مردان ما است، این آمار غلط است.

اتفاقا مطابق سرشماری سال ۹۵ تعداد دختران و پسران مجرد آماده ازدواج هم تراز است یعنی توازن یک به یک داریم. با
شرایط تسهیل ازدواج جوانان آرامش پیدا می کنند و نسبت عرضه و تقاضا متناسب است و موانعی از این باب وجود ندارد.

مجلس هم در تصویب قانون جوانی جمعیت تسهیلات ازدواج را تا ۵ برابر افزایش داده است.

وی افزود:

در آن سخنرانی درباره یک گروه سنی تذکر دادم که گروه سنی بانوان بالای ۳۰ سال طبق سرشماری سال ۹۵ بود که یک
میلیون و ۴۰۰ هزار نفر دختر مجرد بالای ۳۰ سال بوده و همچنین ۷۰۰ هزار خانم هستند که همسرشان را از دست داده یا جدا

شدند و مجرد ماندند. جمعا ۲ میلیون و ۱۰۰ هزار نفر می شوند. در آن سخنرانی گفتم چنانچه بخواهند طبق عرف ازدواج با
پسران ۴ تا ۵ سال بالاتر از سن خودشان ازدواج کنند دو سوم بانوان ما مابه ازای همسری برای آنها وجود ندارد. با توجه به

این شرایط توصیه ای درباره ازدواج همسالان کردم و گفتم که روانشناسان تایید می کنند سن عقلی و ظاهری در ازدواج ملاک
است و نه سن شناسنامه ای. اگر بخواهیم طبق فرهنگ غلطمان دختران با پسرانی ازدواج کنند که سنشان بیشتر از آنها است،
ضربه به دختران وارد می شود در آن جلسه تاکیدم به ازدواج همسالان بود. بحث دیگر که در آن محیط علمی صحبت کردم این

بود که مراجعاتی داشتیم از خانم هایی که با برخی از اندیشمندان خارج از کشور ازدواج کرده بودند اما شناسنامه ایرانی به
فرزندانشان داده نشده با اینکه مجلس از سالها پیش قانونی در این باره تصویب کرده بود در آن جا تاکید شد که مشکل

قانونی نداریم و نباید مانع شویم. وقتی اندیشمندانی داریم که از نظر اخلاقی و اعتقادی با فرهنگ ما جور هستند و به انقلاب
ما علاقه مند هستند و با یک بانوی ایرانی ازدواج کردند ما نباید شرایط ر ا برای آنها سخت کنیم.

بانکی پور گفت:

 صحبتهایم را تقطیع کرده و جو منفی ایجاد در آن محفل علمی تاکید کردم که این بحث بیشتر تحلیل آماری است اما
کردند. به نوبه خودم از بانوانی که ممکن است این تقطیع ذهن آنها را آزرده کرده باشد از طرف آن رسانه

های غلط عذرخواهی می کنم اما معتقدم نباید صورت مسئله را پاک کرد.

 

[1] فرهنگبرچسب ها: 
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